
Referat fra bestyrelsesmøde i Ry Motionsklub 

Dato, tid og sted: 28-04-2025 19:00, Hos Isabella 

Deltagere: 

• Svend 
• Frank 
• Isabella 
• Jesper 
• Nils 

Dagsorden – faste punkter: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Økonomisk status 
3. Øvrige punkter 
4. Eventuelt 
5. Næste møde 

Referat: 

1. Kommentarer dagsorden. Efter et par justeringer ingen. 
2. Kommentarer protokol nr. 8. Nej. 
3. GENERALFORSAMLING. Det gik vist meget godt, god opbakning. Forslag om at gæsteprisen stiger til 

40 vedtaget. Bestyrelsesprotokoller bør lægges på hjemmesiden. 
4. Hallernes rep.møde. Vi fik ikke vores kandidat, Frank, valgt. Nu to ud af fem i bestyrelsen fra 

Gymnastik. Virker ikke særligt kollegialt. 
5. Problem med timetildelingen. Gymnastik har nupset de 2x½ time om torsdagen som 

ungdomsskolepigerne bruger. Håber på forståelse på et justeringsmøde til efteråret. 
6. Et par ubehagelige oplevelser. Diskuteret i bestyrelsen. På den ene side skal vore regler efterleves, 

på den anden side skal vi have respekt for vore hjælpere og en gensidig god tone 
7. Indmeldelse i GymDanmark. Formanden tager kontakt og tilmelder os. Det er også GymDK der 

inviterer bestyrelsesmedlemmer og instruktører med 40-timers kurset til den årlige inspirationstur. 
RMK støtter som hidtil. 

8. Øge frekvensen på serviceeftersyn? Vi øger frekvensen til deres anbefaling. Formanden sætter i 
værk. 

9. Udstyret. Endelig ser det ud til trappemaskinen virker. Polstring. Frank følger op med Svend Kudsk 
og følger op på aftalen med polstreren. 

10. Økonomi. Fortsat god. God omsætning. 
11. Udeområdet. Der bør ses på muligheder for indhegning. Frank undersøger. 
12. Indretningen. Der er kommet flere plader på væggene til beskyttelse og efterfølgende malet, 

nedenunder 
13. Mangler vi noget aktivitet omkring kettlebell?  Formanden undersøger om vi skal have et kursus her 

afholdt af GymDK. 
14. Opfølgning tilfredshedsundersøgelsen. Eneste større udfordring er pladsen. Forslag; kunne man 

lukke for tilgang når vi når et vist niveau. 
15. Sommerhilsen. På næste b.møde beslutter vi emner. 



16.  Evt.: Nyt tøj. Isabella og Laura følger op.  Dopingkontrol, formanden er i gang med at undersøge 
om vi skal have besøg. 

17. Næste møde   17/6 ved Nils kl. 19 

 

Næste møde: 

• Dato: 17-06-2025 
• Tid: 19:00 
• Sted: Hos Nils  


